
Bestyrelsesmøde mandag 15/4 
Mødet tager udgangspunkt i dokument om forslag og tanker til møde i dag – er baseret på kort 
samtale ved beboermøde.  
Jonathan (formand), Signe og Rasmus (virtuelt) er med (os alle).  
Gennemgang af forretningsorden – er godkendt af os alle.  
Poster besættes:  
Formand: Jonathan – accepteret. 
Næstformand: Signe – accepteret. 
Kasser: Jonathan – accepteret.  
Vi skal alle have kigget på vores adgang til Webzonen.  
Med Jonathan som kasser er det ham vi andre skal kontakte ved fælles indkøb.  
 
Diskussion af fredagsbar:  
Snak om at drikkevarer evt. skal være gratis – måske kun den første fredagsbar.  
Vi vil begynde at skabe bevidsthed om et fællesskab → flyers, fb-gruppe. Første fredagsbar gratis – 
derefter begrænset.  
Vi vil lave en ny FB-gruppe – flyers og opslag ved vaskerum.  
Signe opretter gruppe og tilføjer de andre medlemmer.  
Jonathan sørger for flyers.  
FB-gruppe og flyers skal ordnes inden 26/4. 
 
Julefrokost vil vi kigge på senere – vil vente og se hvad respons er på andet engagement.  
 
Vil ikke etablere vederlag – vi mener det ikke vil give det rigtige engagement. Vi vil se på det på 
længere sigt – mener ikke at tiden er til det nu.  
 
Fokus for at etablere et engagement: fredagsbarer, og andre sociale arrangementer.  
”Fredagsbar” skal være en torsdagsbar – vi håber det øger et engagement.  
Vi vil ikke kun køre torsdagsbarer – andet socialt vi har talt om: streaming af kampe, filmaftener 
etc. og evt. at investere i nogle brætspil til en brætspilsaften.  
 
Snak om sommerfest. Grill, klippekort til drikkevarer, hygge etc. En gang i juli tænker vi 
umiddelbart. Tænker at selv hvis engagementet ikke er så stort op til, så vil vi ”tvinge” 
sommerfesten igennem.  
 
Vi mangler vores nøgler – Jonathan skriver til Jette og vi får adgang til dem.  
 
Bestyrelsespunkter:  
Tilladelse til at have indekat.  
Vores ide om indførelse af aftalen: man skal indsende en ansøgning til bestyrelsen, hvor man 
skriver under på, at der kan trækkes fra depositum ved udflytning hvis dette findes nødvendigt 
(rengøring, reparation etc.). Med ansøgningen har bestyrelsen også styr på, hvem der har kat, i 
tilfælde af friløben etc.  
 
Pligt til at holde terrasserne pæne.  



Det samme gælder for alle beboere – stueetage eller 1. (her gælder det trappe og fællesindgang).  
Man vil modtage brev/flyer hvis det er nødvendigt, er forpligtet på samme niveau som alle andre 
reglementer – gælder også hvis man bor i en 1. værelses, og nabolejligheden står tom. Accepteres 
af alle.  
 
Jonathan skriver til Jette om, at der skal indkaldes til beboermøde for aftale af de to vedtægter.  
 
 
Projekter: 
Det siges, at der er en grill i kælderen, som vi skal tjekke – ellers ønsker vi at anskaffe os en fælles 
grill til brug ved fester etc. Måske et depositum på leje af grill til events – 500kr. evt. → håber det 
kan give engagement til at folk vil leje fællesrummet.  
 
Opbevaringsrum til leje.  
En venteliste hvis det bliver nødvendigt. Vil omdanne kælderrummet og sætte bure op. Jonathan 
skriver til Jette og distriktschef. Vi skal først finde ud af om det overhovedet er muligt – derefter 
kan vi se på økonomien. Vi kan se at det er et engangsbeløb, der vil tjene sig selv ind igen. Er et 
langvarigt projekt som vi ikke slår igennem på nu. Spørgsmålet om forsikring er omtalt, og skal 
undersøges.  
 
Halvtag som udvidelse til fællesrummet. Skal prioriteres højere end opbevaringsrum.  
 
 
Kort diskussion om problematik ved at investere i materiel – især udendørs, da disse nemt kan 
blive brugt af ikke-beboere. Vi er alle enige om, at der i stedet skal investeres i det sociale som 
udgangspunkt.  
 
Vi aftaler at mødes 9/5 uformelt, for at lære hinanden bedre at kende på et mere socialt plan.  
 
Kort resume af referatet. Godkendt af os alle.  
 
Møde slut :) 


